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 Képviselő-testületének 

 Művelődési, Oktatási és Sport  

 Bizottsága 

 

9/2018. MOSB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 2018. szeptember 12-ei, 

munkaterv szerinti, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Polgármesteri Hivatal, I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen volt: Székely Antal elnök, Farnadi Lászlóné, Jugovics József, dr. Mátics István, 

Molnár István és Szabó Mihály bizottsági tagok 

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt:  Orbán Ferenc bizottsági tag 

 

Meghívottként jelen volt: a mellékelt jelenléti íven szereplők 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 14 óra 16 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt.  

Ismertette a meghívóban szereplő napirendi pontot. Javasolta, hogy a bizottságot közvetlenül érintő 

napirendeket tárgyalják, továbbá a mai ülésen legyen Kérdés, interpelláció napirendi pont is. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

51/2018. (IX.12.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 2018. 

szeptember 12-ei, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2018. szeptember 18-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása  
2. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2018. szeptember 18-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, az előterjesztés 3. pontjában szerepel a Lehetőség SE telephely 

bérlése a bokodi tó partján. 1 évre lehet velük meghosszabbítani a bérleti szerződést és az ingatlant 

térítésmentesen használhatják. Kérte a bizottságtól, támogassa a képviselő-testületi ülésen ezt a döntést. 

 

Székely Antal elnök javasolta, hogy határozatlan időre adják bérbe a telephelyet és kössék ki, hogy 

milyen felmondási lehetőségek vannak.  
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Szabó Mihály bizottsági tag hozzátette, szerepel egy olyan kitétel, hogy ha változik a bérlemény 

felhasználásának a módja. Pont most vannak a Vért-tel a tárgyalások ingatlanügyben. Ha lehetőség van 

határozatlan időre megkötni a szerződést, azt is el tudja fogadni.  

 

Székely Antal elnök kérte, aki javaslatával egyetért, igennel szavazzon. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

52/2018. (IX.12.) MOSB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés 3. pontjának véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy az önkormányzat az oroszlányi 0739/1 helyrajzi számú, valamint a 0742/3 

helyrajzi számú ingatlant határozatlan időre, térítésmentesen adja bérbe a Lehetőség SE számára vízi 

sportbázis célra és a bérleti szerződésben kösse ki, milyen felmondási lehetőségek vannak. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

A 2018. évi költségvetés - 2/2018. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. 

 

 

 „Jó tanuló - jó sportoló” cím elnyerésére irányuló pályázat 

 

Székely Antal elnök véleménye szerint nem kellene változtatni a kiíráson, mert ahhoz sokkal nagyobb 

merítéssel, sokkal alaposabb vitákat kellene lefolytatni, és anélkül nagyon nehéz lenne a döntés. Amíg 

valakinek nincs olyan egzakt javaslata, ami alapján meg lehetne változatni ezt a rendszert, addig ezt a 

kiírást tegyék közzé. 

 

Jugovics József bizottsági tag hozzátette, minden évben volt egy-két problémás eset, amikor valaki 

reklamált, de mindenhol van ilyen. Véleménye szerint maga a kiírás egyértelmű, nem kell rajta 

változtatni addig, amíg valakinek olyan életerős ötlete nem támad, hogy azt érdemes lenne megfogadni. 

Sokat gondolkodtak ezen már sportkörökben is, senki nem tud jobbat javasolni.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, lenne módosítanivalója a kiíráson, de ez majd a sportkoncepció 

tárgyalásakor a bizottság elé kerül, és akkor lesz időszerű foglalkozni vele. Nem egyértelmű számára, 

hogy a felsorolt pontok mindegyikének meg kell felelni, vagy pedig vagy-vagy. Ugyanis van több pont, 

ami egymáshoz kapcsolódik, viszont ez nincs külön jelezve. Tehát igazából a szövegezésével vannak 

problémák. Egyetértett azzal, hogy akkor változtassák meg a kiírást, ha lesz egy jobb, amit mindenki 

elfogad. 

 

Székely Antal elnök elmondta, két eleme van ennek a pályázatnak. Az egyik az ösztönzés, a másik az 

elismerés. Ha nem tudnak olyan elemet beépíteni, amivel arra ösztönöznék a diákokat, hogy jobban 

sportoljanak, vagy jobban tanuljanak, akkor véleménye szerint kár bolygatni a kiírást. Legfeljebb az 

elismerési formán, illetve az összegen lehetne változtatni. 

 

Jugovics József bizottsági tag felvette, korábbi képviselő-testületi üléseken az volt a legnagyobb 

probléma, hogy lejjebb-lejjebb lett víve a pályázat szempontjából elfogadható tanulmányi eredmény. 

Javasolta, hogy ezt az értékhatárt ne vigyék már lejjebb, mert akkor elveszti az értékét a kitüntetés.  
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Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, a kiírásban szereplő versenyformák idejét múltak.  

 

Székely Antal elnök felvetette, lehet valaki jó sportoló akkor is, hogy ha nem országos, vagy 

nemzetközi eredményt ér el. 

 

Jugovics József bizottsági tag hozzátette, az egyéni és a csapatsport között is különbség van, a 

csapatsportok ilyen szempontból hátrányban vannak. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag megjegyezte, az sem biztos, hogy az a jó tanuló, akinek jó jegyei 

vannak. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

53/2018. (IX.12.) MOSB határozata 

a „Jó tanuló - jó sportoló” cím elnyerésére irányuló pályázat” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Jó tanuló - jó sportoló” cím elnyerésére irányuló pályázat” című 

előterjesztést.  

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

A volt Ady mozi épületével kapcsolatos döntések 

 

Székely Antal elnök összegezte az előterjesztést, mely szerint a szakértők javaslata és a helyszíni szemle 

alapján a legcélszerűbb lenne azt a döntést meghozni, hogy ezt az alkotást másutt újra kell alkotni.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

54/2018. (IX.12.) MOSB határozata 

„A volt Ady mozi épületével kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek „A volt Ady mozi épületével kapcsolatos döntések” című előterjesztést.  

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  Kérdés, interpelláció 

 

Szabó Mihály bizottsági tag Meseliget Óvodával kapcsolatos kérdésére Székely Antal elnök elmondta, 

a múlt heti elnöki kollégiumi ülésen az óvoda vezetőjétől részletes tájékoztatást kaptak. Úgy tűnik, 

minden gond nélkül el fog indulni az óvoda. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag a Borbálai Óvoda felújításáról kért tájékoztatást. 
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Székely Antal elnök elmondta, a felújítás kapcsán azt kell átgondolni, hogy milyen elemekkel induljon 

és milyen ütemezésben. Az óvoda vezetői, illetve a műszaki szakemberek vizsgálata alapján lehet, hogy 

egy csoportot áttelepítenek, és megcsinálják az ajtó- és ablakcserét, továbbá annak a szárnynak a 

tetőfelújítását. És amikor az megvan, akkor következik a másik csoport. Azt vizsgálják, hogy melyik 

helyiség jöhet szóba és mennyi ideig tartana a felújítás. Azt ígérték, hogy hamarosan tájékoztatást kapnak 

erről. 

Elmondta továbbá, helyben kiosztásra került a bizottság tagjai részére egy levél, ami arról szól, hogy a 

szakképzésben megjelent egy kétéves Szakképzési Hídprogram elnevezésű képzés. Ennek a képzésnek 

az a lényege, hogy akik nem tudták befejezni az általános iskolát, azok egyrészt ebben a programban 

befejezhetik és egy egyszerű szakmai képzéssel kiléphetnek a munka világába, mivel ez a képzés 

szakmának számít. Hozzátette, ezen képzésben részt vevő tanulók a kormányrendelet alapján kapnak 

ösztöndíjat, tehát nincs akadálya, hogy városi ösztöndíjat is kapjanak. 

 

Molnár István bizottsági tag elmondta, a Hídprogram 3 éve folyik, ebben a tanévben az Eötvöst is 

kijelölték ennek a lefolytatására. 11 fős csoport jött össze, 4-6 osztályos végzettségük van, tehát nincs 

meg a 8 osztályos általános iskolai végzettségük sem, de betöltötték a 16. életévüket.  

Az ő állami ösztöndíjukat összehasonlítva a normál szakképzésben lévő ösztöndíjjal aránytalannak és 

méltánytalannak tartják. A Hídprogramban tanulóknak sokkal lazábbak a hiányzási feltételek, 

összegszerűen akár több pénzt is kaphatnak, mint a normál szakképzésben tanulók. Véleménye szerint az 

önkormányzati ösztöndíjrendelet nem vonatkozik e képzésben résztvevőkre, mivel rész-szakképesítést 

tanulnak szakiskolai rendszerben. Az önkormányzat rendelete szakképzésre, továbbá szakközépiskolára, 

szakgimnáziumra és gimnáziumra vonatkozik. Ahhoz, hogy a Hídprogramban tanulók városi ösztöndíjat 

kaphassanak, rendeletet kellene módosítani. 

 

Székely Antal elnök és Molnár István bizottsági tag észrevételeik további ütköztetését követően Szabó 

Mihály bizottsági tag felvetette, hogy ha ezek a tanulók kapnak ösztöndíjat, akkor akár egy OKJ-s 

szakképzéssel szintén jöhet valaki, hogy ösztöndíjat kér?  

Megjegyezte, hogy a jelenlegi rendelet szerint nem adható a Hídprogramban tanulóknak ösztöndíj. 

 

Székely Antal elnök hozzátette, a gimnáziumi tanulóknak is adnak ösztöndíjat, pedig ők nem szereznek 

szakmát. A városi ösztöndíj létrehozásának alapvető célja az volt, hogy minél több tanuló szakmát 

kapjon és belépjen a munka világába.  

 

Molnár István bizottsági tag megismételte véleményét, mely szerint a hatályos önkormányzati rendelet 

alapján nincs olyan kategória, ami alapján ösztöndíjat adhatnak a Hídprogramban tanulóknak.  

 

Székely Antal elnök felhívta a figyelmet arra, hogy az Eötvös iskola megbízott igazgatójának levelében 

az szerepel, hogy a Hídprogramban tanulók szakképesítést kapnak. 

 

Molnár István bizottsági tag elmondta, a bevontelektródás kézi ívhegesztő a hatályos OKJ-törvény 

szerint rész-szaképesítés.  

 

Székely Antal elnök javasolta, ezt tisztázzák. Nem mindegy, hogy szakképesítés vagy rész-szaképesítés. 

 

Jugovics József bizottsági tag véleménye szerint rendeletmódosítás nélkül nincs lehetősége a 

bizottságnak arra, hogy ezen tanulóknak ösztöndíjat adjon.  

 

Székely Antal elnök javasolta, hogy készüljön előterjesztés a rendelet módosításáról azzal, hogy a 

bizottság tájékoztatást kér arról, hogy ez a képzés tulajdonképpen micsoda és mi ennek a kimenete. Az 

októberi ülésen meg tudják tárgyalni. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag felvetésére - 16 év betöltéséig tart a tankötelezettség, ez nem egyszerre 

van minden tanulónál. - Molnár István bizottsági tag elmondta, a tanév számít. 
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Székely Antal elnök kérte, aki egyetért azzal, hogy a jövő hónapban a képviselő-testület tárgyalja a 

rendelet-módosítást azzal, hogy megkapják ezek a gyerekek is ezt az ösztöndíjat, az kézfelemeléssel 

jelezze. Tehát arról szavaznak, hogy a rendelet olyan jellegű módosítását terjesszék a képviselő-testület 

elé, hogy ha szakképzés, akkor kapják meg ezek a tanulók a városi ösztöndíjat. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

55/2018. (IX.12.) MOSB határozata 

a Hídprogramban részt vevő oroszlányi tanulók ösztöndíjáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága a 

Hídprogramban részt vevő oroszlányi tanulók ösztöndíj- és utazási kérelméről további információk 

begyűjtését követően a következő rendes ülésén dönt. 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 14 óra 52 

perckor bezárta. 

 

 

 K.m.f. 

 

 

 

 Székely Antal  

 elnök   bizottság tagja 

 

 

 

  Kelemen Gabriella  

  jegyzőkönyvvezető 


